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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 27.aprīlī Nr. 8 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:08 
Sēde atklāta plkst. 09:13 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna 
Zenčenko, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis 
Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita 
Ludborža, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Inta Brence. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna – pārejoša darbnespēja. 
 

Darba kārtībā: 
 
1. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 

komisijas sastāvā. 

2. Par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” dabas aizsardzības plānam. 

3. Par reālservitūta – ceļa servitūta nodibināšanu Rēzeknes novada pašvaldībai piederošā 
nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 78440020328 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 
78440030215, nekustamā īpašuma ar kadastra Nr.78440030112 zemes vienībā ar 
kadastra apzīmējumu 78440030112 un nekustamā īpašuma ar kadastra Nr.78440020328 
zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 78440030217, par labu Apbūves tiesībām. 

4. Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7858 006 
0095 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un starpgabala statusa noteikšanu 
Ilzeskalna pagastā. 

5. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7858 005 
0366,7858 005 0151 Ilzeskalna pagastā. 
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6. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 6876 006 0368 
Nautrēnu pagastā. 

7. Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 007 **** sadali Silmalas 
pagastā. 

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Silmalas 
pagastā. 

9. Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu A.V. uz zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7886 002 ****, 7886 003 **** Sakstagala pagastā. 

10. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Bērzgalē bērziem būt!" ietvaros. 

11. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Krēsli Audriņu kultūras namam!" ietvaros. 

12. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Priekškars atveras!" ietvaros. 

13. Par budžeta izmaiņām projektā “Crafts 2.0”. 

14. Par dalību projektā “ManorCraft”. 

15. Par dalību projektā “DEMUP”. 

16. Par līdzfinansējumu biedrības “Maziča” projektam „Pasākumu un izstāžu aprīkojums 
Dricānu katoļu draudzes mājā””. 

 
1.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 
komisijas sastāvā 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā". 

 
2.§ 

Par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” dabas aizsardzības plānam 
Ziņo Eva Proveja: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” dabas 
aizsardzības plānam. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šis jautājums ir aktualizēts jau kādu laiku (aicina sniegt komentāru 
Domes priekšsēdētājam Monvīdam Švarcam). 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(sniedz komentāru, aicina atlikt jautājuma izskatīšanu līdz nākamajai 
FK sēdei) 

Izsaka priekšlikumu 
Tatjana Kārkliniece: 

Aicinājums atzinuma sagatavošanai pieslēgties arī vides speciālistam, 
kurš visu laiku ir bijis darba grupā. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir, tā saucamā, horizontālā sadarbība. Attīstības nodaļa, kā galvenā, 
kas atbild par teritorijas plānošanas dokumentāciju, bez priekšniecības 
rīkojuma piesaista visus nepieciešamos speciālistus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli, papildina Domes priekšsēdētāja Monvīda Švarca 
komentāru) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Atgādinu, ka šodien pēc komiteju sēdēm braucam apsekot Austrumu 
dambi un Ziemeļaustrumu dambi, kur tika veikti renovācijas darbi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aicinājums Attīstības plānošanas nodaļai sadarbībā ar Nekustamā 
īpašuma pārvaldības dienestu līdz 11.maijam sagatavot atzinumu un 
noteikt, ka attiecīgā atzinuma izskatīšana veicama 11.maijā ārkārtas 
domes sēdē, jo, atbilstoši normatīviem, ja mēneša laikā no atzinuma 
pieprasīšanas, atzinums netiek sniegts, tad tas skaitās kā pozitīvs 
atzinums. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Galvenais mērķis ir ierakstīt atzinumā visus grozījumus, kas arī tiks 
publicēti kopējā projektā. 

 
Nolemj: 

1. Atlikt darba kārtības jautājumu "Par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna 
mitrājs” dabas aizsardzības plānam", 

2. Attīstības plānošanas nodaļai sadarbībā ar Nekustamā īpašuma pārvaldības dienestu līdz 
11.maijam sagatavot atzinumu. 

3. Veikt attiecīgā atzinuma izskatīšanu 11.maijā Finanšu komitejas sēdē un  ārkārtas 
domes sēdē. 

 
3.§ 

Par reālservitūta – ceļa servitūta nodibināšanu Rēzeknes novada pašvaldībai piederošā 
nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 78440020328 zemes vienībā ar kadastra 

apzīmējumu 78440030215, nekustamā īpašuma ar kadastra Nr.78440030112 zemes 
vienībā ar kadastra apzīmējumu 78440030112 un nekustamā īpašuma ar kadastra 

Nr.78440020328 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 78440030217, par labu Apbūves 
tiesībām 

Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot SIA “Rezekne PV” 2023.gada 3.marta iesniegumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
reālservitūta – ceļa servitūta nodibināšanu Rēzeknes novada 
pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 
78440020328 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 78440030215, 
nekustamā īpašuma ar kadastra Nr.78440030112 zemes vienībā ar 
kadastra apzīmējumu 78440030112 un nekustamā īpašuma ar kadastra 
Nr.78440020328 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 
78440030217, par labu Apbūves tiesībām. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tika runāts par to, lai arī citi īpašnieki varētu pa šo ceļu pārvietoties. 
Šis viss līgumā ir atrunāts? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Jā, šie īpašumi ir jau norādīti līgumā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāda atšķirība ir starp reālservitūtu un ceļa servitūtu? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Ir divi servitūtu veidi - reālservitūts un personālservitūts. Reālservitūts 
tiek dibināts par labu īpašumam, bet personālservitūts tiek dibināts par 
labu personai. Tātad ceļa servitūts ir reālservitūts. 
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Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Servitūta platība ceļam būs 7,5 metri? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Kur tas ir iespējams, jā. Tiks veidotas iebraucamas kabatas, 
apgriešanās laukumus. Bet tie nevar pārsniegt paša ceļa platumu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šim ceļa posmam ir dažāda platuma vietas. Šajā projektā tiks ieguldīti 
lieli līdzekļi. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas būs ceļa galā? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Parks. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Parks būs ceļam visapkārt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Citu īpašumu nebūs? 

Izsaka viedokli Ivars 
Zvīdriņš: 

Nē. Sākumā ir divi īpašumi, bet citu īpašumu nav. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Bija runāts par apgriešanās laukumu pašā ceļa galā. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Pašlaik tur ir viens pašvaldības īpašums. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
reālservitūta – ceļa servitūta nodibināšanu Rēzeknes novada 
pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 
78440020328 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 
78440030215, nekustamā īpašuma ar kadastra 
Nr.78440030112 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 
78440030112 un nekustamā īpašuma ar kadastra 
Nr.78440020328 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 
78440030217, par labu Apbūves tiesībām". 

 
4.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7858 006 
0095 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un starpgabala statusa 

noteikšanu Ilzeskalna pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 6.aprīļa 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes 
vienības ar kadastra apzīmējumu 7858 006 0095 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un starpgabala statusa noteikšanu 
Ilzeskalna pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7858 006 0095 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda un starpgabala statusa noteikšanu 
Ilzeskalna pagastā". 

 
5.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7858 
005 0366,7858 005 0151 Ilzeskalna pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 6.aprīļa 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām 
ar kadastra apzīmējumiem 7858 005 0366,7858 005 0151 Ilzeskalna 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7858 005 0366,7858 005 0151 Ilzeskalna 
pagastā". 

 
6.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 6876 006 
0368 Nautrēnu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 6.aprīļa 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai 
ar kadastra apzīmējumu 6876 006 0368 Nautrēnu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 6876 006 0368 Nautrēnu pagastā". 

 
7.§ 

Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 007 **** sadali Silmalas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot V.D. 2023.gada 12.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par mantojamās 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 007 **** sadali Silmalas 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 
007 **** sadali Silmalas pagastā". 

 
8.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Silmalas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Lauku mērnieks” zemes ierīcības inženieres Anetes 
Geduševas - Bērziņas 2023.gada 12.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” 
Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Silmalas pagastā". 
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9.§ 
Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu A.V. uz zemes vienībām ar kadastra 

apzīmējumiem 7886 002 ****, 7886 003 **** Sakstagala pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatījusi A.V. 2023.gada 23.marta iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu A.V. uz zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7886 002 ****, 7886 003 **** Sakstagala pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes lietošanas tiesību izbeigšanu A.V. uz zemes vienībām 
ar kadastra apzīmējumiem 7886 002 ****, 7886 003 **** 
Sakstagala pagastā". 

 
10.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Bērzgalē bērziem būt!" ietvaros 
Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Nautrēnu apvienības 

pārvalde” 2023.gada 20.aprīļa ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma 
piešķiršanu projekta "Bērzgalē bērziem būt!" ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Iepriekš budžetā šī summa bija paredzēta? Vai šī summa tiks ņemta no 
rezerves fonda? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Šī summa būs nākamā gada budžetā. Tad tā arī tiks ielikta budžetā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Bērzgalē bērziem 
būt!" ietvaros". 

 
11.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Krēsli Audriņu kultūras namam!" ietvaros 
Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Nautrēnu apvienības 

pārvalde” 2023.gada 20.aprīļa ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
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lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma 
piešķiršanu projekta "Krēsli Audriņu kultūras namam!" ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

(aicina izteikt viedokli Izglītības, kultūras un sporta komitejas 
vadītājam Guntim Rasimam) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir skaidrs, ka pašvaldības teritorijā esošajos kultūras namos krēsli ir 
jāmaina. Jautājums ir, kādā secībā, ja Nautrēni uzskata, ka Audriņiem 
atbalstu vajadzētu steidzīgāk. 

Izsaka priekšlikumu 
Georgijs Jevsikovs: 

Tautsaimniecības attīstības jautājumu komiteja, protams, šo projektu 
atbalstīs, bet svarīgi ir vairāk izvērtēt. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Krēsli Audriņu 
kultūras namam!" ietvaros". 

 
12.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Priekškars atveras!" ietvaros 
Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Nautrēnu apvienības 

pārvalde” 2023.gada 20.aprīļa ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma 
piešķiršanu projekta "Priekškars atveras!" ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai juridiski korekts ir formulējums - piešķirt nākošā gada budžetam? 
Budžets vēl nav apstiprināts, bet līdzekļi tiek piešķirti. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Tādas prasības formulējumā izvirza Lauku atbalsta dienests. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Priekškars atveras!" 
ietvaros". 

 
13.§ 

Par budžeta izmaiņām projektā “Crafts 2.0” 
Ziņo Inga Zeltiņa-
Ušpele: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par budžeta izmaiņām projektā “Crafts 2.0”. 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Summa ir palielinājusies? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Jā. Projekta programmas finansējums tiek piešķirts ar noteikumu, ka 
tiek organizēti pasākumi, bet līdz šim bija iesniegts par aprīkojumu. Tā 
kā programma paredz, ka ir vajadzīgi arī pasākumi, tad tika pielikti 
klāt 4000 euro, lai var nodrošināt programmas prasības. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
budžeta izmaiņām projektā “Crafts 2.0”". 

 
14.§ 

Par dalību projektā “ManorCraft” 
Ziņo Inga Zeltiņa-
Ušpele: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par dalību projektā “ManorCraft”. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai tāmes ir aprēķinātas par jaunu? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Tāmes ir atjaunotas, bet pagaidām nav veikta tirgus izpēte, kas varētu 
būt potenciālie izpildītāji. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Katru gadu cenas mainās. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kā partneri mums tagad ir tikai Lietuva? Baltkrievija un Krievija vairs 
nav! 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Jā, vairs nav. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik darbavietu šis projekts radīs? Vai smēde ir domāta kā amatnieku 
darbnīca? Un vai būs kalēji? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

(sniedz detalizētu atbildi) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai Rēzeknes novadā esošajās mākslas skolās tiek apmācīti skolēni 
darbam ar metālu? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Šī informācija tiks pārbaudīta. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Šāda veida programmas nav nevienā Rēzeknes novada mākslas skolā. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Cik liela summa ir izlietota no pašvaldības līdzfinansējuma 1.kārtā? 
Vai tas ir visu projekta kārtu līdzfinansējums? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Šis ir atsevišķs projekts. Informācija par 1.kārtu tiks nosūtīta uz e-
pastiem. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Ja nav kalēja amata mācību programmas, tad kas to izmantos? 
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Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Arī skolēni, kas šobrīd nemācās metālkalšanu, varēs braukt un iepazīt 
šo nodarbi. Tur būs arī vēsturiska ekspozīcija, kurā varēs iepazīties ar 
metālkalšanu laikmeta griežos. Tur būs gan tūrisma potenciāls, gan 
izglītības potenciāls. Kalējs mācību grupām izstāstīs, kas ir 
metālkalšana, kas ir kalēja amats, kādi senāk bija muižas amati. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Arī skolēnu grupas izmanto šīs aktivitātes un gūst jaunu izglītojošu 
pieredzi. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Bet, cik noprotams, smēdē būs ne tikai vēsturiskais aspekts, bet tiks 
ieviestas arī mūsdienu tehnoloģijas? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Būs dažādu gadsimtu kalšanas tehnoloģijas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Roku darbs tagad ir ļoti vērtīgs. Latvijā tagad ir diezgan daudz 
amatnieku, kas savu izgatavoto produkciju pārdod ārzemēs. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Šī projekta ietvaros nebūs tikai smēdes rekonstrukcija, būs arī 
sadarbības aktivitātes kopā ar Palieses muižu Lietuvā, kur 
amatniekiem būs iespēja braukt uz plenēriem, apmainīties ar 
zināšanām. Veicināt jaunradi amatnieku starpā. Tiks arī izveidota karte 
par amatniecību šajos reģionos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dalību projektā “ManorCraft”". 

 
15.§ 

Par dalību projektā “DEMUP” 
Ziņo Inta Rimšāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par dalību projektā “DEMUP”. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šī iespēja aizbraukt apmaiņas pieredzē būs konsultatīvās padomes 
locekļiem? 

Izsaka viedokli Inta 
Rimšāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šis projekts ir vērtīgs, jo ar iedzīvotāju konsultatīvajām padomēm ir 
kontakts gan deputātiem, gan arī visiem klātesošajiem. Tādā veidā mēs 
visi vairāk uzzinām par savu novadu. 

Izsaka viedokli Inta 
Rimšāne: 

Iepriekšējā gadā iedzīvotāju konsultatīvās padomes darbojās ar britu 
padomi. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir pašvaldību kropļojuma elements, kas ir radies, likvidējot vietējās 
pašvaldības. Iedzīvotāju konsultatīvo padomju veidošana ir 
atpakaļceļš uz bijušām sakārtotām sistēmām. Tagad ir mēģinājums 
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iesaistīt sabiedrību. Tas arī ir jādara, jo cita ceļa nav. Ir jādod cilvēkiem 
iespēja izteikties, jādod arī līdzekļi. Šis projekts palīdzēs visu nokārtot. 
Agri vai vēlu projektu finansēšana ir jāpārņem pašvaldībai, lai to 
varētu turpināt. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Iedzīvotāju konsultatīvās padomes darbojas pēc brīvprātības principa. 
Bet ir svarīgi iedzīvotājiem nākt pretī ar šāda veida projektu 
līdzfinansēšanu. Svarīgi ir divi principi - izglītība un pieredze. 
Piedalīšanās apmaiņas programmā Rēzeknes novadam nāks tikai par 
labu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tas nekādā ziņā nav atpakaļceļš, bet gan pozitīvs un straujš 
augšupceļš. Pieredzes apmaiņa ir tiešs ceļš uz demokrātiju. 

Deputāti: (diskutē) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dalību projektā “DEMUP”". 

 
16.§ 

Par līdzfinansējumu biedrības “Maziča” projektam „Pasākumu un izstāžu aprīkojums 
Dricānu katoļu draudzes mājā”” 

Ziņo Ineta Veļičko: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Dricānu apvienības 
pārvalde” 2023.gada 19.aprīļa ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par līdzfinansējumu 
biedrības “Maziča” projektam „Pasākumu un izstāžu aprīkojums 
Dricānu katoļu draudzes mājā””. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ziņotājs nav ieradies. Vai kāds var noziņot? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Līdzfinansējums ir 860 euro no Dricānu apvienības pārvaldes budžeta. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kas šī projekta ietvaros tiks darīts? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Šādas informācijas nav. Iet runa par draudzes mājā organizētajām 
izstādēm un to tālāko attīstību un pilnveidošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Summa tiek ņemta no apvienības pārvaldes nākamā gada budžeta? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Jā, tā izskatās. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējumu biedrības “Maziča” projektam „Pasākumu 
un izstāžu aprīkojums Dricānu katoļu draudzes mājā””". 

 
 
 

 
Sēde slēgta plkst. 10:17 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                                Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


